
Aan het 
College 

van 

Burgemeester 
en Wethouders 

en aan de Gemeenteraad 

van 
de 

gemeente Rijssen-Holten 

Holten, 
12 februari 2025 

Geacht 
College, geachte 

Gemeenteraad. 

U heeft besloten 
in de 

Dorpsstraat 

van 
Holten 

eenrichtingsverkeer 
in 

te stellen, 
en wel 

vanaf 

de 
aansluiting 

van de Kerkstraat 
tot 

de rotonde 

op 
het 

kruispunt Larenseweg 
/ Stationsstraat. 

Daarnaast 
heeft u besloten ook in de Kerkstraat 

eenrichtingsverkeer 
in 

te stellen, 
en wel 

vanaf de 
Dorpsstraat 

tot de 
Larenseweg. 

Voor 

mij 
en veel andere Holtenaren is dit een 

onbegrijpelijk 
besluit. Van oudsher 

was 
in 

beide 
straten 

twee-richting 
verkeer en 

is 
er 

ook 
nooit een 

ernstig ongeval geweest. 

Daarnaast moet 
in de 

huidige 
situatie driekwart van de Holtense 

bevolking omrijden 
via 

de 

Pastoriestraat of de Tuinstraat danwel de 
Stationsstraat, Waagweg 

en Industriestraat om 

bij 
de 

Wedda, 
de 

bakker, kapper 
Drent of electro van 

Bruggen 
voor de deur te komen met de auto. 

Immers, de bewoners 
van 

plan Liezen, 
de 

Beuseberg, 
de Haar, Dijkerhoek, 

de 
Holterberg 

en 

Espelo moeten 
allemaal 

omrijden. 
Dat 

zijn nogal wat (milieu-onvriendelijke) 
kilometers 

op 

jaar 
basis. 

Daarnaast was 

het, ingeval 
van 

toch 

eenrichtingsverkeer, 
mi. beter 

geweest 
te kiezen voor 

eenrichtingverkeer 
vanaf de 

aansluiting 
met 

de 

Larenseweg 
tot 

de 
Kerkstraat. 

Niet alleen 

brengt 
dat 

aanzienlijke 
rust 

op 

de rotonde 

op 

het 

kruispunt, 
hoeft er 

nagenoeg 

niet 
te 

worden 

omgereden 
en 

kun 
je gemakkelijk 

afslaan 
naar 

de Kalfstermansweide en via de Kerkstraat 

terugrijden 
naar huis. 

Om die reden wil ik 
graag, 

met 
een 

beroep op 
de 

Wob, 
door 

u 

geïnformeerd 
worden 

op grond 

van welke 
verkeersgegevens, peilingen, waarnemingen 

en visie u tot uw besluit bent 

gekomen, 
welk verkeers-technisch buro 

er 

bij 
is 

betrokken, 
wie 

u 
wat 

geadviseerd heeft, 
met 

wie in Holten is 

overlegd 
en waarom niet is 

gekozen 
voor de andere 

rijrichting. Immers, er 

zijn 
genoeg 

mensen die slecht ter been 
zijn 

en niet vanaf de Kalfstermansweide naar de 

hiervoor 

genoemde 

middenstanders 
kunnen 

lopen. 

Vervolgens 
wil ik ook 

op 

eenzelfde 

wijze, 
wederom 

onder 
verwijzing 

naar 
de Wob, 

geïnformeerd 
worden over uw besluit dat men 

met 
de 

auto 
vanaf de Kalfstermansweide 

niet 

naar de 
Dorpsstraat 

kan 

rijden, 
via de korte strook van 

eenrichtingsverkeer 
ter 

hoogte 
van 

bloemisterij 
Rosas. Met de 

vrachtwagen wel, 

maar 
niet met 

een 

gewone personen 
auto. 

Waarom 
niet? 

Tenslotte de Kalfstermansweide. Die 

mag 
je inrijden 

vanaf de 

Dorpsstraat 

en de 

Stationsstraat, 
maar niet vanaf de 

Kerkhofsweg. 
Waarom niet? En het 

uitrijden 
kan alleen via 

de 

aansluiting 
met de Stationsstraat en de 

Kerkhofsweg. 
Ook 

onbegrijpelijk. 
Het 

geeft 

allemaal onrust ter plaatse 
van de 

aansluiting met 
de 

Stationsstraat. Ook omtrent 
dit 

besluit 

van u wil ik 
graag 

weten wie u heeft 
geadviseerd, 

het 
advies, 

met wie u heeft 
overlegd 

etc. 

Uw 
informatie 

c.q. 

antwoorden zal 
ik, 

waar 

nodig, gebruiken 
als toelichtende info 

richting 

derden. 

In afwachtin, GEMEENTE RIJSSEN-HOLTEN 

INGEKOMEN _ 

  
   

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


